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Motie vreemd aan de orde van de dag:

Veiligheid Zeeweg

Van: D66, VVD, PvdA, ZB, LB, GrL,
Aan: De voorzitter van de gemeenteraad van Bloemendaal
Onderwerp: Veiligheid Zeeweg

De raad in openbare vergadering bijeen op donderdag 02 februari 2023,

Constaterende dat:
Op de Zeeweg - deel van de provinciale weg N200 tussen Overveen en Bloemendaal 
aan Zee - relatief veel aanrijdingen plaatsvinden tussen verkeersdeelnemers en 
plotseling overstekende herten.
Dit een gevaar vormt voor mens en dier.
Er gemiddeld 25 herten per jaar worden aangereden.
Herten te gemakkelijk over de nu langs de Zeeweg geplaatste hekken kunnen 
springen;
Er onlangs door Wageningen Universiteit (WUR) in opdracht van de provincie een 
literatuuronderzoek is uitgevoerd naar aanrijdingen met herten en naar welke 
maatregelen bewezen effectief zijn om aanrijdingen te voorkomen en/of welke in 
theorie toepasbaar zijn op en om de Zeeweg.

Overwegende dat:
Meerdere partijen naast de gemeente Bloemendaal, zoals de Provincie Noord- 
Holland, Gemeente Zandvoort, PWN, Natuurmonumenten, Staatsbosbeheer en 
Waternet een belang hebben bij een veiligere Zeeweg en dit op de agenda willen 
zetten.
Naast de verkeerdeelnemers meerdere partijen verantwoordelijkheid dragen voor 
een veilige situatie op de Zeeweg,
De WUR recentelijk heeft geconcludeerd dat een hekwerk van minimaal 2 meter 
hoog een zeer effectief middel is;
Bij een juiste uitvoering van de maatregel het aantal aanrijdingen al snel met 80 of 
9096 kan worden gereduceerd en een reductie naar nul aanrijdingen zelfs tot de 
mogelijkheden behoort.
De plaatsing van faunarasters langs de Zeeweg, gecombineerd met faunapassages, in 
principe goed uitvoerbaar is;
De aanleg van Natuurbrug Zeepoort met de bijbehorende hoge faunarasters aan 
weerszijde van de brug dit feítelijk al laat zien.
De Zeeweg en de hekken grotendeels op het grondgebied van de gemeente 
Bloemendaal zijn gelegen, de gronden in beheer zijn bij de PWN en de N200 een 
provinciale weg is.
De raad van Bloemendaal op 22 december 2022 unaniem een initiatiefvoorstel van 
ZB, VVD, GrL, D66 en LB heeft aangenomen waarin is opgenomen dat als er geld
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terug gaat komen van de Dutch GP dit besteed gaat worden aan de hekken langs de 
Zeeweg, maar dat niet duidelijk is om welk bedrag het zou gaan.

Draagt het College op
Met betrokken partijen op korte termijn tot een spoedige oplossing, gezamenlijke 
financiering en uitvoering voor een veiliger Zeeweg te komen;
De gemeenteraad voor de raad van mei 2023 te informeren over de gekozen 
oplossing en een voorstel voor medefinanciering voor te leggen.

en gaat over tot de orde van de dag.

A. Zoetmulder-Sanders H. Koserheij

e H.Faber


